
Verslag van de vergadering (met overlegpartners)
dd. 19 april 2023

1.Opening en vaststelling van de agenda
Om 20.05 uur opent Theo de vergadering.

Met kennisgeving afwezig: Ad de Regt (heeft coalitie-overleg).

Jony de Gier wordt voorgesteld. Zij is welzijnscoach bij Woerden Wijzer. Vanaf 
december werkt ze in het Schilderskwartier. Hiervoor was ze werkzaam  in 
Gouda in de  gespecialiseerde GZ. Voor laagdrempelige vragen kunnen mensen
bij haar terecht. Er komen veel doorverwijzingen via de POH (Praktijk 
Ondersteuner Huisarts). Het gaat er vooral om wat precies de hulpvraag is. Die
kan betrekking hebben op allerlei leefgebieden. Jony heeft folders bij zich, 
maar die liggen ook bij huisartsen.
Theo is bezig met oprichten van een werkgroepje dat zich bezighoudt met 
eenzaamheid (de zorgzame samenleving). Eva Burkeling, collega van Jony, is 
daarin gespecialiseerd. Wellicht kan met haar contact gelegd worden.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Verslag vorige vergadering
Er moeten 2 verslagen goedgekeurd worden, van 22 februari en 22 maart.
In de wijk is net na Pasen de nieuwe wijkkrant verspreid, die weer 
lezenswaardig is. 
Theo wil aandacht vragen voor het bestuur van De Plint. Het zit hen niet mee. 
Hij heeft inmiddels begrepen dat Jennifer Ril door persoonlijke omstandigheden
heeft moeten afhaken, dus nu bestaat het bestuur nog maar uit 2 personen en 
dat is te weinig. Er is dus een vacature ontstaan. Wie heeft hier belangstelling 
voor, of weet iemand die dit op zich zou willen nemen.
De Plint is ook naarstig op zoek naar een huismeester. Er moet het e.e.a. 
gecoördineerd worden. Als je iemand kent die geknipt is als huismeester, meld 
dit dan.
Complimenten voor de redactie van de wijkkrant!

Verslag 22-02: 



Pag. 2: grasvelden langs de Rembrandtlaan. Ligt dit inmiddels bij de commissie
Kleur en Fleur? Hier is niets meer over vernomen, dus wordt dit aangehouden 
als actiepunt.
Pag 3: verkeersveiligheid Leidsestraatweg i.v.m. eenrichtingsverkeer. Iemand 
moet hier actie in ondernemen. Ivar zal het bij de afdeling verkeer van de 
gemeente neerleggen. 

Verslag 22-03:
Pag 1: reflectie zorgzame samenleving. Jan Klene had reeds aangegeven dat 
hij wil plaatsnemen in het werkgroepje. Theo heeft geen reacties gehad naar 
aanleiding van de oproep in de wijkkrant. Dit wordt dus nog even 
vastgehouden.
Rondvraag: voorstel om elke keer in de wijkkrant een kader te plaatsen: als je 
verdachte situaties aantreft, geef dit dan aan. Actiepunt voor Carol.

Bijlage: het rumoer gaat nu hopelijk verstommen. Er heeft een gesprek met 
Cees Lock van afdeling Realisatie en Beheer plaatsgevonden over de invulling 
van de plantvakken waar nu nog geen beplanting staat. Dit verliep op een 
plezierige en constructieve manier.
De plantvakken op korte termijn te voorzien van beplanting is niet onmogelijk, 
maar gezien het einde van het plantseizoen niet de beste keus.
Als er nu nog beplanting in wordt gezet, heeft dat onvoldoende tijd om te wor-
telen en is er een grote kans dat er met een droge zomer veel beplanting 
doodgaat. Daarom gaat de gemeente de komende maanden gebruiken om sa-
men met de inwoners te kijken wat voor soorten beplanting er mogelijk zijn 
om hier te planten en wordt deze beplanting in het najaar van 2023 uitge-
voerd.
In de tussentijd wordt er in de plantvakken waar geen gras is gezaaid, een 
bloemenmengsel gezaaid om de boel de komende maanden wat op te fleuren.
Vanuit gemeente volgt hierover een brief voor alle bewoners.
De heer van der Horst  woont aan de Vincent van Goghlaan bij de Jachthaven. 
Daar ziet de beplanting er ook niet fraai uit. Hij heeft hierover diverse malen 
de gemeente gemaild, maar heeft tot nu toe geen reactie ontvangen. 
Theo vraagt om de betreffende mail naar het wijkplatform te sturen, waarna 
deze doorgestuurd kan worden naar Cees Lock, zodat dat stuk ook 
meegenomen kan worden.
Dhr. De heer van der Horst hoopt dat het bloemenmengsel niet hetzelfde is als 
de vorige keer, want dat is onkruid. 
Frans had struiken voor de deur, maar het is nu een zwart vlak, waar bloemen 
in komen. Hij wil zwart op wit hebben dat er struiken geplant worden.
Theo heeft er alle vertrouwen in dat het in het najaar goedkomt.
Jan wijst erop dat er ook nog een bewonersinitiatief is. 
Theo: de hele wijk, behalve een gedeelte van de Bosboomstraat, krijgt in het 
najaar struiken ingeplant.. Cees gaat volgende week overleggen met Ton 
vanuit de commissie Kleur en Fleur. Joh.  Bosboomstraat nr. 9 t/m 23 wordt 
middels een bewonersinitiatief o.l.v. Ton ingeplant en beheerd door de 
bewoners zelf. Dit zal als pilot dienen om ervaring op te doen met 
bewonersinitiatieven in de groene ruimte binnen onze wijk. 



Jaap van der Does: het lijkt een goede zaak om het aan te pakken. Jaap 
heeft hier binnen de fractie met Chris van Iersel over gesproken. Men moet 
echter niet in elkaars vaarwater zitten.
Theo: zoals eerder aangegeven, komt er nog een brief voor de bewoners en 
op de website.

Beide verslagen worden goedgekeurd.

De notulen met het verslag van de bespreking over veiligheid in de wijk gaat 
naar Margret van Wijk. Zij lijdt vanuit de gemeente de pilot die over veiligheid 
wordt georganiseerd in onze wijk. Carol heeft dit al geregeld. 

3. Mededelingen
Ivar heeft een andere baan en gaat Woerden verlaten. Hij gaat weer in 
welzijnswerk werken. Ivar voelt zich meer tussen de mensen staan dan in het 
gemeentehuis. Hij heeft veel plezier gehad in het werk voor het Wijkplatform 
en heeft veel waardering voor de mensen van het bestuur. Ook heeft hij veel 
bewondering voor mensen in de zaal, fractie-assistenten, leden van het college
van B&W. 
De volgende vergadering zal de laatste keer zijn dat hij aanwezig is.
Theo geeft aan uitermate tevreden te zijn over Ivar als wijkambtenaar en 
vindt het dus jammer dat hij weggaat. Wel vindt hij het prettig als Ivar aan de 
mensen op het gemeentehuis doorgeeft dat het bestuur graag betrokken wil 
worden bij de opvolging van Ivar.

1.Financieel verslag 2022
Carol geeft de nodige uitleg. Zo zijn bijvoorbeeld de kosten van de catering 
niet alleen het kopje koffie/thee en koekje: bij het begin en het einde van het 
vergaderseizoen is er voor de aanwezigen altijd iets extra’s, in de vorm van 
een drankje en hapje. Carol geeft aan: “We zijn er ons pijnlijk van bewust dat 
we bezig zijn met gemeenschapsgeld. We teren iets in. We streven ernaar niet 
alles op te maken, maar we moeten ook niet een te grote buffer hebben”.
Maurits wordt hartelijk bedankt voor het beheer van de penningen en Carol 
voor het opmaken van het betreffende verslag. 

2. Terugkoppeling Veiligheidsproject
Jolanda en Theo zijn uitgenodigd door de gemeente. Een grote groep mensen
gaat zich bezig houden met veiligheid in het Schilderskwartier. Het is de buurt 
die de meeste pijnpunten heeft. Er moet een plan gemaakt worden dat ervoor 
gaat zorgen dat de veiligheid in beeld komt en hoe we dat kunnen vormgeven 
in de komende 4 jaar. Welke dingen moeten heel duidelijk naar voren komen, 
waar moet aandacht aan gegeven worden.
Theo, ter aanvulling: wij zaten gisteren aan tafel met alle organisaties die iets 
met veiligheid kunnen en willen doen. De gemeente heeft de wijk Schilders-
kwartier uitgekozen als pilot voor de komende 4 jaar. 
Margret van Wijk is binnen de gemeente beleidsadviseur Openbare orde en 
Veiligheid en leidt de pilot. 
We kunnen het zo breed maken als we willen. Gisteren was de eerste bijeen-
komst met aandachtspunten.



Erik: welke pijnpunten zijn er bijvoorbeeld?
Jolanda: drugscriminaliteit en dat soort zaken.
Mia: wordt dit plan de komende 4 jaar uitgewerkt en dan pas opgepakt?
Jolanda: eerst wordt er geïnventariseerd en dan wordt er actie ondernomen.
Jan Bol heeft al drie keer aangegeven dat er overlast van fietsers is (Jan 
Steenstraat 98). Leerlingen komen uit school, rijden vlak voor de huizen langs 
en rijden je voor de sokken.
Jolanda: dit nemen we mee. 
Opgemerkt wordt dat de wethouder van verkeer erg slecht reageert. 
Jolanda: de communicatie tussen gemeente en Schilderskwartier moet verbe-
terd worden.
Theo: we hebben nu de pilot behandeld in de meest brede zin van het woord. 
Daar hoort heel veel bij.
Frans: kan je mailen als je op dit gebied problemen ondervindt, zodat er een 
soort verzamelpunt ontstaat?
Ja, dat kan. Als je dit dan doorgeeft via ons secretariaat, dan spelen wij dit 
door naar Margret van Wijk. 

4. Van en voor de wijkagent
Stefan: geeft de bijzonderheden door van de afgelopen maand in het 
politiesysteem.
• Diefstallen uit auto’s: 1 in de wijk.
• 1 poging tot inbraak.
• 1 inbraak in een bedrijf (dierenarts), waarbij 700 euro uit de kluis is 

meegenomen. Een maand daarvoor is er ingebroken bij de dierenarts in 
Harmelen. Er zijn geen getuigen, geen sporen.

• Een aantal winkeldiefstallen, vooral bij de Jumbo. Het betrof hier een Poolse 
man zonder vaste woon- of verblijfplaats.

• 1 fietsdiefstal.
• Een aantal kleine vernielingen.
• Een man (21) aangehouden voor handel in drugs. Hij is meegenomen omdat 

hij onder invloed van alcohol was. Op het bureau werden drugs in zijn kleding
gevonden.

• Tijdens de periode van Ramadan is er contact met de buurtvaders. Stefan 
vond het meevallen qua jeugdoverlast. Theo hoorde van Nasir dat er in Snel 
en Polanen ’s nachts sportactiviteiten waren. Wellicht heeft dit een goede 
invloed gehad.

• Er was een klein project in de Anton Mauvestraat vanwege overlast in 
portieken (afval door jongeren). Tijdens de afgelopen 2 weken is daar na 
schooltijd extra gesurveilleerd. Voor de rest is er weinig jeugd aangetroffen. 
De portieken moeten onaantrekkelijk gemaakt worden.

Theo: Dhr. Bol stuurt het gestuurde mailtje aan Ivar over het fietsenprobleem.

Fred Nitschke woont in de Vincent van Goghlaan. De snelheid ligt vaak ruim 
boven de toegestane 30 km/h. Er staat een bordje 30 km aan het begin van de
wijk, maar daarna niet meer. Mensen die kinderen wegbrengen naar de school 
in de Jan Steenstraat, rijden snel heen en weer. Mensen weten niet eens dat er
30 km in de hele wijk is. Er is geen herhalingsbord.



Theo: dit is de vorige keer op de themabijeenkomst aan de orde geweest en 
het komt regelmatig in wijkplatformvergaderingen aan de orde. De hele wijk is 
30 km-zone. Pasgeleden zijn er rond de scholen borden van 15 km geplaatst. 
Verderop staan dan de borden einde 15 km. Er is niet een-twee-drie een 
oplossing voor. Het ligt bij afdeling Verkeer van de gemeente.
Ivar: dit is een heel lastig verhaal. De pilot Veiligheid komt voort uit 
Leefbaarheid en Veiligheid. In alle wijken staat te hard rijden op nummer 1 van
de grootste ergernissen. Je kunt met verkeersmaatregelen soms proberen iets 
te doen, maar je kunt niet voorkomen dat mensen veel te hard  rijden. Spreek 
de mensen in je omgeving erop aan. Je kunt melding doen op:
ww.woerden.nl/melding 
Je kunt als overheid niet voorkomen dat men zich niet aan de regels houdt.
Fred vindt dat er herhalingsborden moeten komen. 
Theo: veel wijkbewoners weten waarschijnlijk zelf niet eens dat er max. 30 
km/h gereden mag worden. Dit dient onder de aandacht van de bewoners 
gebracht worden. Als mensen hun gedrag niet veranderen, helpen borden ook 
niet. Misschien kunnen we iets doen aan die onwetendheid.
Jaap: een grote 30 op wegdek aanbrengen.
Theo vraagt of Ivar dit wil doorgeven. 
Op de Rembrandtlaan is het 50 km, bij de Keerkring ineens 30 km. Daar moet 
de politie eens met een laser gaan staan.
Mevr. Kuijpers: Met de auto mag je de Rembrandtlaan-Zandwijksingel niet in,
maar het gebeurt wel. Daar moet ook eens gecontroleerd worden.
Niels Ebbelink zegt dat er veel overlast van jongeren is en wil graag weten, 
wat hij als “jongere” kan doen
Theo raadt hem aan om contact met Nasir op te nemen, als hij hierover wil 
meepraten. Niels zegt toe dit te zullen doen.

5. Voorbereiding Wijkschouw 
Als Wijkplatform zijn we gewend om in juni geen reguliere vergadering te 
houden, maar een wijkschouw te organiseren. Alle instanties, gemeenteraad, 
college B&W worden uitgenodigd om door de wijk heen te fietsen/wandelen. 
We laten dan dingen zien die voor ons belangrijk zijn, die goed gaan en die 
voor verbetering vatbaar zijn. Op 14 juni starten we in De Plint. Het duurt 
ongeveer anderhalf uur.
Heeft iemand suggesties? Waar willen jullie naartoe fietsen, waar meer over te 
weten komen?
Mia: de algemene buitenruimtes van de gebouwen bekijken. Hoe de omgeving 
er uitziet. De buitenomgeving rondom de complexen.
Ook de Rode Kooi. Er is al eens voorgesteld om het hekwerk te vernieuwen.
Jaap: het entree van de woonwijk goed in beeld brengen, 30 km.
Erik zou naar de terugwinning willen kijken. Ivar deelt mee dat die, alleen met
de winkel gaat verhuizen naar Voorstraat.
Engelbert: Zal Arjan Niot van de terugwinning vragen of we nog een keer bij 
hem kunnen komen kijken. 
Verder ook de bewoners vragen om suggesties aan te leveren en om mee te 
fietsen.

http://ww.woerden.nl/melding


6 en 7. Rondvraag en sluiting

Mia: waarom worden de vlaggen niet meer bij De Plint opgehangen? 
Maurits: Adrie deed dit, maar die doet het niet meer.
Theo: het bestuur van De Plint heeft al een enorme klus te klaren. Misschien is
het iets voor de nieuwe huismeester.
Jolanda: heeft op 18 januari een presentatie gegeven over het logeerhuis. Het
plan is om van 30 mei tot 3 juni hiervoor te collecteren. Wie wil meedoen?
Stefan: zijn er op Koningsdag evenementen in de wijk?
Antwoord: wel a.s. vrijdag de koningsspelen op de scholen, maar in de wijk 
niets specifieks.
Fred Nitschke wil terugkomen op het verkeersprobleem: kan dat in de 
wijkkrant komen, of in Kontakt?
Theo: we kunnen het proberen.
Berry: een positief puntje: er is een meneer in de wijk die zwerfvuil opraapt. 
Berry vindt dat echt geweldig en heeft hem zelf al bedankt. Is het een idee 
voor het Wijkplatform om hem te bedanken?
Theo heeft al voorgesteld om hem (Frans Kippersluis) een keer te interviewen. 
Ben Swinkels, Daan van Maanen zijn ook altijd bezig met het oprapen van 
zwerfvuil. 
Mia: in de brievenbussen met nee-nee stickers komt geen wijkkrant, dat is erg
jammer. Kan dat niet anders?
Theo: helaas niet, we houden ons aan de wet, dus dan mag het niet. 

Om  21.41 uur sluit Theo de vergadering.


